
  

Minnestanteckningar från lunchmöte 2003-09-22 
 

 
Närvarande:  Christoffer Carstens Tomas Egeltoft 
   Linda Wickström Viktoria Uski  

1. Tomas Egeltoft berättar att det framkommit att det behövs mer hjälp med matematiken, 
amförallt bland de studenter som har samhällsvetarbakgrund. Från och med förra veckan ersattes 
n av datorsalstimmarna med två räknestugor där John Stokes hjälpte till i den ena. Det var liten 

vällen. Det skulle vara till större nytta med en extra lärare på 

ch 

 och 17 

ämns att schemat på Samhällsbyggnadsprocessen i verkligheten har många fler 

as 
k 

räknestugor. 

 varje gång.  

  Hans Falk  Mikael Wahlberg 
  Mats Boij   Kristian Pamp 
  
 
fr
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uppslutning, speciellt på torsdagen.   
2. Studenterna från grupp 1 menar att det inte hjälper med extra lärare så sent på eftermiddagen. De 
flesta studenterna är mycket trötta efter 6 timmar matematik och går hellre hem och vilar för att 
fortsätta på egen hand senare under k
räknestugan på förmiddagen. Hans Falk säger sig kunna hjälpa till på räknestugorna i grupp 1 på 
tisdag och torsdag förmiddag.  
3. Uppslutningen på datorsalstimmarna i Matematik och modeller är mycket låg, och enligt 
studenterna behövs inte längre några assistenter där. Det är bättre att de håller till i en övningsal o
har räknestuga. 
4. Arbetsbelastningen är mycket hög på det hela taget med schemalagd verksamhet mellan 8
nästan varje dag. Utöver detta behöver studenterna arbeta hemma med inlämningsuppgifter och 
uppsatser. Det n
timmat än som syns på det centrala schemat. Tomas skall prata med kursansvarig.  
5. Repetitionkursen i matematik under mottagningsveckorna stämde inte överens med studentern
förväntningar och förkunskaper. Den borde göras om och boken Mot bättre vetande i matemati
upplevs som på för hög nivå. Det skulle också behövas genomgångar och inte bara 
Kanske kunde ett repetitionmaterial som var bättre anpassat till studenter från 
samhällsvetarprogrammet skickas ut under sommaren eller läggas upp på nätet. Det 
repetitionsmaterial som nu finns på KTHs webbplats är på för hög nivå.  
6. Tomas Egeltoft säger att han gärna vill träffa en grupp med studenter regelbundet under året för 
att diskutera hur det nya programmet fungerar. Det kan gärna vara de studenter som redan 
engagerat sig i kursnämnden, men också fler eftersom inte alla kan komma
 
Mats Boij antecknade   
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